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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 4. maj 2010 stillet 
følgende spørgsmål nr. 337 (Alm. del) som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter 
ønske fra Bjarne Laustsen (S)

Spørgsmål 337:

”Kan ministeren bekræfte at kende til det faktum, at jo flere store enheder og 
kvotepuljer med stor promilleandele, der er i ordningen, des mere bidrages til at udhule 
den nuværende ordning for de mindre fiskerfartøjer, og hvorfor vil ministeren tillade 
dette?”

Svar:

Jeg henviser til mit svar på FLF alm. del spørgsmål 327. 
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